



United Nations
Economic Commission for Africa



Nations Unies
Commission économique pour l'Afrique



Weekly Newsletter

19 June 2020

Bulletin hebdomadaire

19 juin 2020

Africa's path to COVID-19 recovery requires boldness, says Vera Songwe

La voie de relance pour l'Afrique post-COVID-19 nécessite de l'audace, déclare Vera Songwe



Tackling the ongoing coronavirus pandemic effectively to ensure Africa grows back and builds back better in the aftermath of COVID-19 requires boldness never before seen on the continent, says Vera Songwe, Executive Secretary of the Economic Commission for Africa (ECA).

[Read more](#)

Combattre efficacement la pandémie de coronavirus en cours afin de garantir que l'Afrique renoue avec la croissance et rebâtisse plus solide après le COVID-19 requiert une audace jamais vue sur le continent, déclare Vera Songwe, Secrétaire exécutive de la Commission économique pour l'Afrique (CEA). [Lire la suite](#)

New report, COVID-19 in African Cities: Impacts, Responses and Policies, launched by ECA & partners

Un nouveau rapport, « COVID-19 dans les villes africaines : Effets, réponses et politiques », lancé par la CEA et ses partenaires

COVID-19 IN AFRICAN CITIES

Impacts, Responses and Policies



With the ongoing coronavirus pandemic crippling economies, the world over and set to trigger into motion Africa's first recession in 25 years, the Economic Commission for Africa and its partners teamed-up to produce a new report which proposes several interventions to promptly and effectively address COVID-19 challenges on the continent at the urban level.

The report titled; COVID-19 in African Cities: Impacts, Responses and Policies, analyses the current situation within the African continent and efforts channelled at mitigating the global pandemic within the context of cities in the region. [Read more](#)

Alors que la pandémie de coronavirus continue de paralyser les économies du monde entier et de faire connaître à l'Afrique sa première récession en 25 ans, la Commission économique pour l'Afrique et ses partenaires se sont associés pour produire un nouveau rapport qui propose plusieurs interventions pour répondre rapidement et efficacement aux défis de COVID-19 sur le continent au niveau urbain.

Le rapport intitulé, « Le COVID-19 dans les villes africaines : Effets, réponses et politiques », analyse la situation actuelle sur le continent africain et les efforts fournis pour atténuer la pandémie mondiale dans le contexte des villes africaines. [Lire la suite](#)

COVID-19: Science, technology and innovation key to Africa's recovery, says Songwe

COVID-19 - La science, la technologie et l'innovation sont essentielles à la reprise de l'Afrique, déclare Songwe



Science, technology and innovation will be at the heart of Africa's recovery from the devastating coronavirus (COVID-19) pandemic and the continent's ability to create sustainable jobs, Executive Secretary of the Economic Commission for Africa (ECA), Vera Songwe, said Monday.

La science, la technologie et l'innovation seront au cœur de la reprise de l'Afrique après la pandémie dévastatrice de coronavirus (COVID-19) et de la capacité du continent à créer des emplois durables, déclare ce lundi, la Secrétaire exécutive de la Commission économique pour l'Afrique (CEA), Vera Songwe.

In remarks at the beginning of a five-day virtual COVID-19 Africa Innovation and Investment Forum 2020, Ms. Songwe said Africa needs innovations to drive homegrown solutions out of the COVID-19 pandemic and the economic recession it has triggered the world over.

Dans ses remarques, à l'ouverture d'un forum virtuel de cinq jours sur l'innovation et l'investissement pour combattre le COVID-19 en Afrique, Mme Songwe dit que l'Afrique a besoin d'innover pour définir des solutions locales afin d'endiguer la pandémie de COVID-19 et sortir de la récession économique que celle-ci a provoquée dans le monde entier.

[Read more](#)

[Lire la suite](#)

